
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 16. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1207

Hvad vil regeringen gøre for at sikre den nødvendige udbygning af kloaknettet, så fæces

ikke udledes direkte i badevand mv., og finder ministeren det tidssvarende, at HOFOR

først mener at være klar om 5-6 år, jf. artiklen ”Flyder med afføring: 'Føj for satan'” fra

Ekstra Bladet den 16. juli 2020 (www.ekstrabladet.dk/nyheder/samfund/flyder-med-affoe-

ring-foej-for-satan/8205777)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Morten Messer-

schmidt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Messerschmidt@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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